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Yemek 
 
Su sebili :  Plastik kullanımı ve atıkların doğaya bırakılması konularındaki ciddi artış sebebiyle 
su sebillerinin yeniden devreye alındığı iletilmiş olup, basmalı düğme sistemi ile temasın önüne 
geçilmeye çalışıldığı, sebillerdeki ve yemekhanedeki tüm suların tahlilinin yapıldığı ve 
sonuçlarının beklendiği aktarılmıştır. 
 
Lezzet ve servis: Yemeklerin lezzeti ve diğer konularda gelen şikayetlerin ele alınmasına yönelik 
olarak öğrencilerle (8. ve 7.sınıflardan başlanarak) görüşme yapılmaya başlandığı, gelen bilgiye 
göre aksiyon alınarak ilerlendiği (mantı tedarik firmasının değiştirilmesi,  pizza-pide gibi talep 
gören çeşitlerin sanayi tipi fırın siparişinin henüz verilmiş olması sebebiyle ikinci dönem 
itibariyle menüye girebilecek olması gibi) aktarılmıştır. Yemeklerin mevcut alanda pişirilerek 
sıcak servis edilmesinin, mevcut binanın havalandırma ve diğer alt yapı sisteminden kaynaklı 
olarak koku problemi ve tüm binaya yayılmasına sebebiyet vereceği için yapılamadığı bilgisi 
aktarılmıştır. Yine de, karşılıklı sayılabilecek yakınlıkta olması açısından yemeklerin sabah 
saatlerinde pişirilip öğle yemeği servisinden hemen önce direk gönderilmesi konusunda 
herhangi bir düzenleme yapılıp yapılamayacağı okul yönetimi tarafından firmayla 
görüşülecektir. 
 
Buna ek olarak, yemekhane girişinde o günkü yemek menüsünün görsel sunumu yapılarak 
öğrencilerin bilgilendirilmesi sağlanacaktır. 

  
 

 

       Rektör görüşmesi 
 
 

24 Kasım 2021 tarihinde Bilkent Üniversitesi Rektörü Sn. Abdullah Atalar’ın ziyaret edilmesi ve 
yapılan görüşme neticesinde; 
-Binaların içi ve dışıyla ilgili yapılması gereken değişiklikler okuldan alınan farklı görseller 
eşliğinde paylaşılmış ve  bütçeye konulması talep edilmiştir. 
-Okul bahçesi için yapılacak zemin düzenleme çalışmasının Haziran ayında karne törenini 
takiben, diğer dış alan çalışmalarının ise okul kapanışını beklemeden yakın zamanda 
başlatılması talimatının verildiği bilgisi alınmıştır. 
-Okul sıralarının yenilenmesi, daha ergonomik ve işlevsel olanlarla değiştirilmesi konusunda 
pandemi koşulları sebebiyle ilgili yönetmeliğe uygun olarak düzenleme yapıldığı ve 
değiştirilemeyeceği aktarılmıştır. 
 

 
Akademik 

 
1. IB okul denetim sürecinin başarıyla geçtiği, resmi raporların hazırlanmaya başlandığı, 

ilk geri dönüşlerin son derece olumlu olduğu bilgisi verilmiştir. 
 
 

2. Drama dersinin, bu sene için eklenebilecek tüm ders saatlerinin Lego dersine 
kaymasından dolayı gerçekleştirilemeyeceği, önümüzdeki sene için saat dağılımın 
yeniden ele alınacağı ve bu şekilde ekleme yapılabileceği aktarılmış, ilave olarak 



derslerin içine drama ile ilgili çalışmaların hali hazırda yerleştirildiği bilgisi 
hatırlatılmıştır. 

 
3. Etüd listelerinin belirlenmesine devam edildiği, son halinin verilmesi sonrasında bilgi 

aktarılacağı ifade edilmiştir. 
 

4. İki adet masa tenisi masasının spor salonunun altında bulunan alana sabitlenmek 
suretiyle öğrencilerin kullanımına açılacağı bilgisi iletilmiştir. 

 

 
Yardım çalışmaları 
 

1. Van ve Mamak’taki okullar için toplanan yardımların yerlerine iletildiği ve geri   
dönüşlerden duyulan memnuniyet ve motivasyon  dile getirilmiştir. 

2. Ağrı Diyadin’deki bir başka okula yapılacak kıyafet, kırtasiye ve kitap yardımıyla ilgili 
bilgi verilmiş, Görsel Sanatlar grubunun katkılarıyla öğrencilerimiz tarafından boyanan 
yılbaşı temalı taş bardak altlıklarının satışa sunulacağı ,tüm gelirin bu okula gidecek 
kırtasiye malzemesi ihtiyacını karşılamaya ayırılacağı iletilmiştir. 

3. Okuldaki destek personelleri için alışveriş kartları hazırlanmasına karar verilmiştir. 
 

                                              
İnsan Hakları Günü Paneli 
 
10 Aralık 2021 Cuma günü 6.ve7.sınıf öğrencilerinin katılıyla Bilkent Üniversitesi Eğitim Bilimleri 
Fak.Dekanı Prof.Dr.Orhan Arıkan ile “eğitim hakkı” konusuna ilişkin panel gerçekleşmiştir. 
 

 
PDR Söyleşileri 
 
Geçtiğimiz haftalarda yapılan PDR söyleşilerinin ikincisi “Motivasyon ve Hedef Belirleme” 
konusunda olup, Çanakkale Üniversitesi’nden Doç. Dr.Gonca Zeren’in katılımıyla Ocak ayı 
içerisinde yapılması planlanmakta olduğu, netleşmesini takiben duyurusunun yapılacağı bilgisi 
verilmiştir. Bu ve sonraki söyleşilerin başlamasından kısa bir süre önce SMS yolu ile tüm velilere 
hatırlatma mesajı gönderileceği iletilmiştir. 
 

 
 

 


